
De Rossi: Nie wiem czy będe w Romie w przyszłym sezonie
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Daniele De Rossi udzielił wywiadu dla Sky Sport, w którym wypowiedział

się na temat pozostania w zespole Giallorossich. 

W przyszłym sezonie będziesz w Romie?

- Nie wiem, w tej chwili myślę, że to nie tak ważne. Były momenty, sezony, gdzie

ciężej było zostać i nosić te barwy. To historia miłości, która trwa tak długo i która

była tak piękna, że skrócenie czasu, aby ją zakończyć rok wcześniej, w tym mieście

lub innym, byłoby złe.

Z twoich słów nie bije jednak pewność...

- Ale też nie niepewność czy też nie rozważam dziwnych rzeczy. To moment, w

którym myślę dużo, również w domu, wieloma godzinami. Być może powie mi o tym

morze, coś zrozumiem. Powtarzam, jest solidna relacja, bliska, relacja miłości i

cokolwiek się stanie, nie skończy się. Te słowa, czytane w ten sposób, mogą dawać

do myślenia o przedwczesnym pożegnaniu, ale tak nie jest. 
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